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Referat fra møde i Dragør Beva-

ringsnævn mandag den 23. novem-

ber 2015 kl. 17 i Lokalarkivet, 

Stationsvej 5.  

 

 

Mødedeltagere: 

 

Ebbe Kyrø 

David Rehling 

Axel Bendtsen 

Martin Borg 

Birgitte Rinhart 

Bente Poulsen 

Lars Greisen 

Henning Sørensen 

Christian Aagaard 

 

Fraværende: 

 

Ole H. Hansen  

Kenneth Gøtterup 

 

 

 

 

DAGSORDEN:  

 

1.  Dragør Byfond, investering af 
fondsmidler 

 

 

 

Drøftelse af investering af fon-

dens midler. 

 

 

2. Godkendelse af referat fra 

   møde den 30.9.2015 

________________________________ 

 

Sekretæren har ikke modtaget be-

mærkninger. 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

Referatet godkendtes. 

 

 

3. Meddelelser 

________________________________ 

 

3.1 

Orientering om energirenovering 

af gadebelysningen i Dragør gam-

le bydel. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Orienteringen blev taget til ef-

terretning, med bemærkning om at 

det henstilles, at skærmen på 

Københavner-armaturet får en 

mørk farve i lighed med de nuvæ-

rende lamper. 
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4. Verserende sager 

 

 

Orientering om status i følgende 

sager: 

 

4.1 

Magstræde 6, ny bebyggelse. 

Orientering om behandling af sa-

gen i By-, Erhvervs- og Planud-

valget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Dragør Byfond 

 

 

5.1 

Orientering om regnskabsgodken-

delse aktuelt og fremadrettet. 

 

 

 
 

 

 

 

 

Orientering om sagens 1. behand-

ling i udvalget blev taget til 

efterretning. 

Det henstilles, at sagen kommer 

til fornyet høring i Bevarings-

nævnet, hvis sagens 2. behand-

ling i udvalget - efter nabohø-

ringen – medfører realitetsbe-

handling af et projekt, der væ-

sentlig afviger fra det skitse-

forslag, som Bevaringsnævnet har 

udtalt sig om. 

 

 

 

 

 

 

 

  

6. Eventuelt 

________________________________ 

 

 

 Axel Bendtsen påpegede en mulig 

fremtidig udfordring i form af 

ønsker om erhvervs-skiltning mv. 

i byen. 
 

 

 

 

 

 

 

Jørgen Jensen 

sekr. 

26.11.2015 

 

 
NÆSTE MØDE: 

Mandag den 4. april 2016 kl. 17, 

hvor der indledes med en byvan-

dring. 

 

 


